
Jaarverslag, afd. Zwerfkei 

Algemeen: 

Het aantal leden van onze afdeling is stabiel gebleven (ca. 30 leden). 

Op woensdag 8 januari hebben we onze traditionele Nieuwjaarsbijeenkomst gehouden. De 
leden van de afdeling (met evt. introducees) waren na het zwemuurtje uitgenodigd voor een 
hapje en een drankje in het restaurant van ons zwembad. 

Op woensdag 1  juli vond de afsluiting van ons zwemseizoen plaats. Na het zwemuurtje 
waren leden en introducees welkom in het restaurant van ons zwembad.  

Op 2 november j.l. overleed Jannie Bouma. Jannie was vanaf de oprichting van SV De 
Zwerfkei lid van de vereniging. Toen haar gezondheid achteruit ging (en daardoor het 
zwemmen niet meer mogelijk was), werd Jannie donateur van onze afdeling. Drie leden 
hebben namens de afdeling de afscheidsbijeenkomst voor Jannie bijgewoond. 

Het jaar 2020 werd voor een (groot) deel beheerst door de Corona. Hierdoor werden 
diverse activiteiten afgelast, zoals: 

De collecte: 

De collecte met de gebruikelijke collectebussen werd vervangen door de digitale collecte. 
Deze collecte via de sociale media (Facebook) leverde een aanmerkelijk lager bedrag op dan 
de reguliere collecte. We hopen dat we in 2021 weer als vanouds met collectebussen kunnen 
lopen. 

Zwemmen: 

Dit jaar werden geen (recreatieve) zwemtoernooien georganiseerd.  

I.v.m. de Corona gingen niet al onze zwemuurtjes door. Bad Hesselingen was (evenals andere 
zwembaden) diverse maanden gesloten. Vanaf mei/juni was het zwemmen met  “Corona 
richtlijnen” weer mogelijk. Na een korte zomerstop startten we op 5 augustus weer met het 
nieuwe zwemseizoen.  

Waterbasketbal: 

In het seizoen 2019/2020 werden binnen regio Noord drie waterbasketbaltoernooien 
georganiseerd. Na drie toernooien stond ons team op nummer één. Helaas kon het afsluitende 
toernooi in Smilde niet plaatsvinden.  

Wies van Nuenen besloot na enkele jaren te stoppen als trainer van ons team. Als dank voor 
haar inzet overhandigde Gert-Jan de Roo haar namens de Waterbasketballers een grote beker 

In mei j.l. zou onze vereniging het Nederlands Kampioenschap organiseren.  Dit evenement 
kon eveneens geen doorgang vinden. 

Tevens werd het jaarlijkse “Peter van der Spek Waterbasketbal Integratietoernooi” afgelast.  

Tenslotte:  

Uiteraard blijven wij (ondanks de Corona) positief denken en wij kijken uit naar betere tijden.  


